
Årsmelding Stavanger SVs kommunestyregruppe 2021 
 
Kommunestyregruppas sammensetning  
 
Faste kommunestyremedlemmer:  

• Eirik Faret Sakariassen (gruppeleder) (permisjon 23. februar-19. april for å 
møte på Stortinget) 

 • Ingrid Kristine Aspli (permisjon fra februar 2021-februar 2022) 
• Paal Kloster (fungerte som gruppeleder i perioden Sakariassen møtte på 

Stortinget) 
 • Kjersti Dybvig 
 • Ingrid Vikse (møtt som fast kommunestyremedlem i Asplis permisjonstid) 
 
Varamedlemmer:  
 • Lars Utne Vaage  
 • Olaug Høgetveit  
 • Hallgeir Langeland  
 • Gunnar Roalkvam  
 • Randi Mossefinn  
 
Arbeidet i kommunestyregruppa  
 
Også i år har arbeidet i kommunestyregruppa deler av året vært preget av 
koronasituasjonen. Det er et godt samarbeid i gruppa, men deltakelsen på gruppemøtene 
har vært mer variert enn tidligere. Dette skyldes ulike forhold, men pandemien har trolig 
påvirket folks møtevaner. 
 
Gjennom 2021 har kommunestyregruppa hatt 18 gruppemøter, i forkant av formannskaps- 
og kommunestyremøter. Alle medlemmer er velkomne til gruppemøtene, og vi vil takke de 
medlemmer som har deltatt på våre gruppemøter gjennom fjoråret. Noen av gruppemøtene 
har vært digitale. Neste år vil gruppemøtene i forkant av formannskapet være digitale, og 
møtene i forkant av kommunestyremøtene blir på SV-huset. Det aller siste gruppemøtet ble 
avholdt digitalt 30. januar, i forkant av ekstraordinært formannskapsmøte på nyttårsaften, 
med tiltaksnivå i barnehage og skole på sakskartet. 
 
Kommunestyregruppa har også i 2021 hatt faste telefonmøter fredag ettermiddag, der det 
orienteres om pågående mediesaker, leserinnlegg, politiske forhandlinger eller drøfter ulike 
politiske saker.  
 
Gruppeleder Eirik Faret Sakariassen møtte på Stortinget i omtrent to måneder, og gikk 
derfor ut av de fleste verv (med unntakt av leder av utvalg for oppvekst og utdanning). Paal 
Kloster fungerte som gruppeleder i denne perioden, fra 23. februar til 19. april. 
 
Vi har arbeidsgrupper i partiet knyttet til oppvekst og utdanning, helse og velferd, klima og 
miljø og arbeidsliv og faglige spørsmål. Disse arbeider knyttet opp til våre 
utvalgsmedlemmer og er viktig og kjekke arbeidsgrupper som flere er velkomne å delta i. 
Om noen ønsker å delta i disse eller ønsker innkalling til gruppemøter, så kontakt 
gruppeleder på eirik.faret.sakariassen@stavanger.kommune.no.  
 
Politisk situasjon  
 



Det betyr noe hvem som styrer. Mye ville sett annerledes ut i Stavanger dersom SV og 
samarbeidspartiene ikke styrte, men om det fortsatt var høyresiden som hadde makta her i 
kommunen.  
 
Vi samarbeider godt med Arbeiderpartiet, Folkeaksjonen nei til mer bompenger, 
Miljøpartiet de grønne, Rødt og Senterpartiet, og det avholdes mandagsmøter for 
gruppelederne hver mandag. I tillegg hadde vi et samarbeidsseminar i august 2021. 
 
Samarbeidet er preget av tillit og respekt, og gir SV gode gjennomslag. Mange av de sakene 
SVere har stått på for i årevis blir nå til vedtatt politikk, bit for bit. Det er en klar profil på det 
politiske arbeidet som ligger tett til SVs kjerneverdier, og selv om vi i enkelte saker ikke får 
viljen vår fullt og helt, så er retningen utvilsomt en vi kan være stolte over. 
 
En gledelig meningsmåling ble offentliggjort på slutten av året, og selv om målinger bare er 
målinger, så ga en Stavangermåling (utført av Sentio på oppdrag fra Stavanger Ap 24.-26. 
november) ga Stavanger SV en fremgang på 2,4 %, fra 4,7 % i 2019 til 7,2 %. Også dagens 
flertall beholdt flertallet med god margin, til tross for at målingen halverer MDG og FNB ikke 
er representert i kommunestyret. Om målingen ble valgresultat ville SV blitt nest største 
parti i flertallet - og jevnstore med Frp! 
 
Gjennom året har SV, både alene og som en del av samarbeidspartiene, løftet saker som er 
viktige for oss og våre innbyggere. Her er et utdrag av noe av det kommunestyregruppa og 
våre folkevalgte har jobbet med.  
 
Hele den politiske plattformen til samarbeidspartiene i Stavanger kan du lese her: 
https://faretsakariassen.files.wordpress.com/2019/09/politisk-plattform-1.pdf 
 
Budsjett (Handlings- og økonomiplan 2022-2025)  
 
SV inngår som kjent i et politisk samarbeid sammen med Arbeiderpartiet, FNB, MDG, Rødt 
og Sp, og sammen styrer vi Stavanger.  
 
Fellesskapet 
 
Vårt mål er solide fellesskap, som har plass til alle og er der for oss når livet går i motbakke. 
Derfor satser vi på mer ressurser til de viktigste oppgavene fellesskapet skal løse: satsing på 
skolen og styrket grunnbemanning på kommunens sykehjem. Vi ruller ut offentlig 
vikarordning, fremfor å kjøpe vikartjenester av kommersielle bemanningsbyråer. Vi hegner 
om fellesskolen, og vil motsette oss nye privatskoler. Vi sikrer barnetrygd til også 
korttidsmottakere av sosialhjelp og gir familier på sosialhjelp 500 kr ekstra pr barn til julen 
2022. 
 
Her er noen utvalgte punkter 

• 25 millioner kroner mer til grunnbemanning på sykehjem (15 mill kr bevilget 
ekstra i inneværende år og 10 mill kr på toppen av dette) 

• 20 millioner kroner ekstra til skolerammen, rettet mot ungdomsskolen. Dette 
på toppen av de 40 millioner kronene vi bevilget i fjor. 

 
Klima og miljø 
Stavanger kommune har store ambisjoner for å kutte utslipp og nå våre klimamål. Det er en 
tøff oppgave, men vi er på vei. Utslippene i Stavanger går raskere ned enn de gjør nasjonalt – 



og nå vil vi videre! Derfor styrker vi klimafondet med 50 millioner kroner neste år og på 
toppen av dette legger vi inn 100 millioner kroner til klima- og miljøtiltak de kommende fire 
årene. Vi skal sørge for raskere utslipp og en grønnere kommune. I tillegg til alt dette legges 
det 120 millioner kroner på bordet for å få bygget mer sykkelvei – også mer enn det som er 
planlagt! 
 
Barn og unge 
 
Stavanger skal være Norges beste barneby! Allerede har vi gratis SFO for 1. klassinger, 
søskenrabatt mellom barnehage og SFO, familier på sosialhjelp får beholde barnetrygden og 
mye annet. Nå gjør vi mer: 

• Barnas Sommer blir et fast tiltak, ikke kun noe vi gjorde under 
koronapandemien 

 • Vi dobler utrullingen av skolematprosjektet til minst tre nye skoler 
 • SFO-prisen for 2.-4. trinn reduseres med 500 kr hver måned 
 • Barnehageprisen reduseres også (som en følge av statsbudsjettet) 
 
Vårt mål er at barnefamilier skal ønske å flytte til Stavanger. Nå går vi fra en av landets 
høyeste SFO-priser, til en av de laveste – og mye lavere enn våre nabokommuner. 
 
Eiendomsskatt 
 
Vi hever bunnfradraget på eiendomsskatten, fra 400.000 til 625.000, på bolig. Dette vil 
medføre en lik reduksjon pr. boenhet på 500 kr årlig, men vil selvsagt prosentvis utgjøre 
mest for de med minst boliger. Dette var ikke et prioritert punkt for SV i 
budjsettforhandlingene, og ikke noe vi ønsket primært. Dette er et av punktene vi aksepterte 
som en del av den helhetlige budsjettenigheten. 
 
Andre gladsaker 
 
Det er også mye annet, stort og smått, som vi gjør. Her kommer et utdrag: 

• Vi sommeråpner Vågen for gående tidligere og gjør ordningen permanent. Det 
medfører også at det stenges for biltrafikken i samme tidsrom. 

• Vi foreslår en ordning med belønningsordningen «klimapoeng». Gjennom et 
kommunalt samarbeid med lokalt næringsliv, Kolumbus og andre relevante 
aktører, kan innbyggere tjene “klimapoeng” i en egen app som kan brukes på 
gratis kinobilletter, shopping, billigere bussbilletter og lignende. 

 • Det bes om rekrutteringstiltak for flere helsesykepleiere. 
 • Vi ruster opp offentlige lekeplasser. 

• Vi fjerner aldersgrensen for ledsagerbevis for barn med 
funksjonsnedsettelser. 

 • 1 million mer til kultur. 
 • 1 million mer til idrettslag. 

• Vi vil tilbakeføre inkassotjenestene i kommunal regi, fremfor å bruke private 
inkassobyråer. 

 
Det er mye annet bra i budsjettet også, som dere kan lese ved å følge lenken under.  
 
Avslutningsvis må jeg si følgende: Det er veldig bra for SV og våre velgere at vi er en del av 
det styrende flertallet. Samarbeidet med de andre partiene er godt og tillitsfullt og vi får 
solid med gjennomslag. Jeg har vært med som folkevalgt i ti år, og gått fra det ene 



kommunale møtet etter det andre der vi bare ble nedstemt. Nå forandrer vi byen til det 
bedre, litt hver dag. Det er veldig meningsfullt! Samtidig er det en realitet at det er saker vi 
ikke får fullt gjennomslag i og saker vi ikke får med oss alle samarbeidspartiene våre på. 
Dette må gi oss motivasjonen til å kjempe for enda større oppslutning og dermed også enda 
større tyngde i et eventuelt nytt flertallssamarbeid etter neste kommunevalg. 
 
Hele budsjettet kan leses her: https://faretsakariassen.files.wordpress.com/2021/12/hop-
siste.docx 
 
Eirik Faret Sakariassen, 
på vegne av kommunestyregruppa Stavanger  
3.1.22 


